

ZARZĄDZENIE Nr 368/2017
Burmistrza Miasta Ostróda
z dnia 13 lipca 2017 r.

w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Miejskiego w Ostródzie

Na podstawie art. 39 ust. 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych (Dz. U 2016 poz.902) Burmistrz Miasta Ostróda zarządza, co następuje:

§ 1

W Regulaminie wynagradzania pracowników Urzędu Miejskiego w Ostródzie, stanowiącym Załącznik do Zarządzenia Nr 538/2013 Burmistrza Miasta Ostróda z dnia 15 listopada 2013 r., wprowadza się następujące zmiany:

- 1) W § 2 pkt. 4 otrzymuje brzmienie: „najniższym wynagrodzeniu zasadniczym – rozumie się przez to miesięczne najniższe wynagrodzenie zasadnicze, wynikające z obowiązujących przepisów”.
- 2) § 4 otrzymuje brzmienie: „Wynagrodzenie miesięczne pracowników ustala się w oparciu o obowiązujące przepisy i niniejszy regulamin oraz limit środków finansowych, przeznaczonych na wynagrodzenia pracowników ujętych w budżecie miasta na dany rok, uchwalony przez Radę Miejską w Ostródzie”.
- 3) W § 7 treść „- A. Tabelę minimalnych i maksymalnych kwot wynagrodzenia zasadniczego”, zastępuje się treścią „- A. Tabelę maksymalnych miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego”.
- 4) Tabela A, Załącznika nr 1 do Regulaminu Wynagradzania otrzymuje brzmienie, jak w Załączniku Nr 1 do niniejszego Zarządzenia.

Pozostała treść Zarządzenia pozostaje bez zmian.

§ 2

Wykonanie Zarządzenia powierza się Sekretarzowi Miasta.

§ 3

Zarządzenie wchodzi w życie po upływie dwóch tygodni od dnia podania go do wiadomości pracownikom, z mocą obowiązująca od 1 lipca 2017 r.

w/z Burmistrza Miasta Ostróda

Norbert Gesek

Zastępca Burmistrza Ostródy

Załącznik Nr 1
do Zarządzenia Nr 368/2017 Burmistrza Miasta Ostróda
z dnia 13 lipca 2017 r.

„Załącznik nr 1
Do Regulaminu Wynagradzania

A. TABELA
MAKSYMALNE MIESIĘCZNE KWOTY WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGO

Kategoria zaszeregowania	Maksymalna kwota (w złotych)
I	2400
II	2650
III	2900
IV	3150
V	3400
VI	3650
VII	3900
VIII	4150
IX	4400
X	4700
XI	5000
XII	5500
XIII	6000
XIV	6300
XV	6600
XVI	6900
XVII	7200
XVIII	7500
XIX	7900
XX	8200
XXI	8500
XXII	8950